
Silvolde 18-8-2017 
 
Vragen over memo verstuurd op 11 juli 2017 aan de raad.   
 
 
 
Naar aanleiding van de memo die het college op 11 juli 2017 heeft 
verstuurd over het samenwerken met de Buha BV te Doetinchem heb ik nog een 
aantal vragen. 
 
Wat gaat het de inwoners van de Oude IJsselstreekt kosten om het afval op te laten 
halen en te laten verwerken door de BUHA in 2018?  
 
Als het contract met de huidige inzamelaar zou worden verlengt wat zouden dan de 
kosten zijn in 2018? 
  
In eerder commisie vergaderingen over het ophalen van het huishoudelijkafval  
heeft onze fractie al geconcludeerd dat bij het gebruik maken van overheidsdiensten 
de prijs altijd hoger zal liggen. Een grote meederheid in de raad was het er toen mee 
eens. Daarom is toen ook gekozen voor openbare aanbesteding. Waarom wordt hier 
nu van afgeweken?  
 
Over het gescheiden afval ophalen zou eerst nog een evaluatie komen. Waarom is 
die er nog niet. Er wordt in de memo al aangegeven dat er afvalcoachen zullen 
worden ingezet. Maar zonder evaluatie weet niemand of dit nodig is. 
 
Wat wordt de meerwaarde van Afvalcoachen? 
 
Wat wordt bedoeld met het uitbreiden en optimaliseren van bestaande 
voorzieningen zoals in het memo wordt geschreven? 
 
Wat gaat de BUHA allemaal doen in onze gemeente vanaf 2018? 
 
Had de raad niet eerder geïnformeert kunnen worden?   
 
Graag zou ik in september een vergadering beleggen om in de commissie FL van 
gedachten te wisselen over afvalinzameling in de gemeente Oude IJsselstreek. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Gerrit Vossers 
Lokaal Belang GVS 


